

CHARLES (Karl)HEBERLE,

sons of? (Roetzler), * 06 10 1914 Loerrach, + beginning 2000, oo Klingefeld Lina, 3 children An idol of the regional foot has just disappeared. Karl Heberle deceased end of January to the age of 85 years. It was originaire of Lörrach, just as Ottmar Hitzfeld, the former entraîneur of the Bayern Munich, that considered it as the better footballeur of all the times of the region. Its talents refer to on its two small children, Sébastien Deisler, 20 years, one of the big hopes of German soccer, that plays Herta Berlin, and Samuel Schreck, 14 years, again in formation to the have Huningue, a club that his grandfather had induced and where his son, Bernd, also had practiced him soccer. (The alsace - Nécrologie 05.02.2000)

CHARLES (Karl)HEBERLE,

fils de ? (Roetzler), * 06 10 1914 Loerrach, + début 2000, oo Klingefeld Lina, 3 enfants Une idole du foot régional vient de disparaître. Karl Heberle est décédé fin janvier à l'âge de 85 ans. Il était originaire de Lörrach, tout comme Ottmar Hitzfeld, l'ancien entraîneur du Bayern Munich, qui le considérait comme le meilleur footballeur de tous les temps de la région. Ses talents se sont reportés sur ses deux petits enfants, Sébastien Deisler, 20 ans, un des grands espoirs du football allemand, qui joue au Herta Berlin, et Samuel Schreck, 14 ans, encore en formation à l'AS Huningue, un club que son grand-père avait entraîné et où son fils, Bernd, avait lui aussi pratiqué le football. (L'Alsace - Nécrologie 05.02.2000)